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北京工商大学嘉华学院本科生绩点成绩对应标准
学院采用平均学分绩点作为学生学习质量的参考标准以及授予学士学位的条件之一。具体计算方法如下：
（1） 计算绩点的课程为百分制计分的课程；
（2） 每门课程的考核成绩和该门课程的绩点成正比，成绩60分则绩点为1，每增加1分，绩点增加0.1，成绩低于60分则绩点为0。课程绩点的计算公式为：
课程绩点=（课程成绩-50）/ 10，（课程成绩须大于等于60）
	百分制
	绩点系数

	90 ~ 100
	4 ~ 5

	80 ~ 89
	3 ~ 3.9

	70 ~ 79
	2 ~ 2.9

	60 ~ 69
	1 ~ 1.9

	59以下
	0


（3） 平均学分绩点计算公式：
平均学分绩点= [∑(课程绩点ⅹ课程学分)] / (∑课程学分)
（4） 学分平均学分绩点为2.0以上者，方可获得学士学位证书。
北京工商大学嘉华学院教务处
       2019年10月10日
Undergraduate GPA result corresponds to the standard
This college grade point average credit as a student to study the quality standard of reference and a bachelor's degree in one of the conditions. The specific calculation method is as follows:

(1) calculate the grade point of course for 0 score;

(2) each course examination result and is proportional to the grade point of this course, the result of 60 points grade point is 1, each 1 minute, increase 0.1 gpa, result falls below 60 points grade point of 0. The course grade point calculation formula is:

Course grade point = (course grade - 50) / 10, (must be greater than or equal to 60) courses

(3) the grade point average credit calculation formula:

Grade point average credit = [∑ (grade point x course credits)] / (∑ course credits)

(4) credit credit grade point average of 2.0 or above, and may receive a bachelor's degree certificate.
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